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Vedoucí kolotoče Čvc 3, 2023

VIDEO: Igor Strelkov varoval, že bezuzdná migrační politika Kremlu povede v
budoucnu po oslabení ruské vlády k větším násilnostem v ulicích, než které teď
probíhají ve Francii! A proč chce český ministr práce a sociálních věcí přijímat do ČR
každý rok 70 000 migrantů na obsazení špatně placených pracovních pozic v českém
průmyslu a zejména v montovnách? Víte, kolik to bude migrantů po 10 letech, až
dojde ke sjednocení rodin, ke sňatkům a porodům potomků a jejich potomků?
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probihaji-ve-francii
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Již několik dní probíhají ve Francii a ve velkých francouzských městech nepokoje migrantů, sociálně
nezačleněné a ghettizované francouzské mládeže, která je důsledkem nezdařeného sociálního
experimentu, která již v 60. letech minulého století po skončení Alžírské války nastartoval francouzský
prezident Charles De Gaulle. Záminkou pro vypuknutí protestů se stala smrt 17-letého mladíka alžírského
původu, kterého zastřelila policie za to, že neměl řidičský průkaz. Mladík se jmenoval Nahel Merzouk a
jeho smrt je skutečně podivná. Byl zastřelen způsobem, že to připomínalo popravu.

Policie se brání tím, že chlapec sahal do bundy pro něco, co vypadalo jako zbraň, ale došlo k omylu,
protože zbraň to prý nebyla, policie ale neupřesnila, o co šlo. Jeden z policistů totiž nelenil a střelil
mladíka do hrudníku. Dále se neví, kolik padlo ran. Policie tvrdí, že jen jedna. Svědci tvrdí, že policista do
kluka vysypal 5 až 7 nábojů. Smrt nezletilého kluka spustila ve Francii dosud jednu z největších vln
intifád arabských komunit v historii. Jenže… demonstrace řídí běloši z pařížských neziskovek!
Foto níže zachycuje čelo protestního průvodu, které zažehlo nepokoje v Paříži. Jsou tam sice mezi nimi
muslimky a pár černochů, ale čelo vedou běloši identifikovaní jako zaměstnanci bílého liberálního NGO
sektoru v Paříži. Jde tedy o řízený proces.
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V čele demonstrace jsou běloši z neziskovek v Paříži

V Paříží a v dalších městech probíhají rabování obchodů, policie nemá dostatek nábojů, ani ostrých, ani
gumových, zvažuje se dokonce možnost nasazení armády. Francouzský prezident má ale všechno na
lehátku, protože namísto řešení krize byl o víkendu na koncertu Eltona Johna [1]. Rothschildova
loutka má instrukce, aby nechala protestům volný průběh a aby došlo k destrukci francouzské republiky.

Stejný pokyn má Joe Biden v USA. Čím větší destrukce národních států, tím lépe pro Dům Sion v plánu
na ukotvení korporátní světové vlády. Proto Macron trsá na koncertu Eltona Johna, zatímco Joe Biden se
snaží vzpomenout, kde jsou dveře od záchodu u něho doma. Někdo by si mohl myslet, že tyto problémy s
migrací trápí jenom západní země. Ale není to tak. Největší migraci v Evropě čelí Rusko.

VIDEO: V Rusku budou větší nepokoje a protesty migrantů než ve Francii, predikuje Strelkov

Vladimir Putin po nástupu k moci v roce 1999 zahájil politiku tzv. Otevřeného Ruska, což je doktrína, která
umožňuje občanům bývalého SSSR pracovat a žít v Rusku, přičemž ruské občanství je možné získat po
5 letech trvalého nebo přechodného pobytu v Rusku. Migrace ze zemí bývalého SSSR a především z
prostorů Střední Asie je pro Rusko na jedné straně zdrojem levné pracovní síly, ale na straně
druhé se to stává časovanou bombou, protože tím dochází k indukci chudoby do ruských měst a
aglomerací, což je fenomén, který proběhl ve všech zemích světa zahlcených migrací. Nejprve jde v první
fází o levné námezdní dělníky. Igor Strelkov před tím varuje v jeho posledním videu.
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Ti posílají vydělané peníze domu do rodné země. Tomu se říká Fáze 1. Poté následuje Fáze 2 v podobě
domestikace a naturalizace. Pracovník získá občanství a spolu s ním jeho děti. Ty se snaží začlenit do
místní kultury a tvoří tzv. první generační vlnu, která má snahu se integrovat. Po ní ale přichází Fáze 3 a
druhá generační vlna, kdy děti migranta, který získal občanství, mají najednou už své vlastní děti. Tyto
děti již nelze považovat za migranty, ale přitom si s sebou nesou kulturu svých rodičů. Dochází tak záhy k
převisu poptávky nad nabídkou na trhu práce. Ten proces běží i v ČR.

Jurečka chce každý rok do Česka 70 000 gastarbeiterů z ciziny, aby zalepili prázdná místa v mizerně placených montovnách po celé ČR

Ministr práce Marian Jurečka (KDU-ČSL) v květnu informoval česká média, že chce navýšit příliv
cizinců do ČR za účelem dlouhodobého pobytu a práce až na 70 000 ročně, rok co rok, což je
samozřejmě destrukční proces George Sorose popsaný jako Job Equality. Není to nic jiného, než
zaplnění nedobře placených manuálních a později i kvalifikovaných profesí lacinou pracovní silou z
rozvojových zemí. Jurečkův plán je defacto mechanismem na následující proces: Za pouhých 10 let přijde
do ČR 700 000 dělníků z ciziny.

Někteří se v ČR ožení, jiní si přivezou do ČR rodiny. Ze 700 000 jich bude naráz více jak 2 miliony. takto
obrovská armáda migrantů způsobí tzv. indukci chudoby v celé společnosti. Začnou klesat mzdy a výplaty
v profesích a odvětvích, kde dříve migrace neměla žádný dopad. Pro děti migrantů najednou nebude
práce, protože najednou je migrantů více, než je poptávka po laciné práci.
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Marian Jurečka, ministr práce a sociálních věcí

To vede k tzv. ghettizaci životního prostoru, kdy se migranty sdružují do ghett, kde kvete černý trhy,
distribuce drog, kriminalita. Migranti se do své země nevrací, protože tam již nemají za ta léta žádné
životní zázemí a navíc sociální situace je tam v porovnání s ghettem ještě horší. Mnoho naivních
Francouzů se ptá, proč se migranti ze zemí Magrebu nevrátí do svých zemí? To pouze potvrzuje tu naivitu
zdegenerovaných Francouzů. Život v ghettu v Paříži v sociálním bytu města na sociálních dávkách státu
je asi tak 1000x lepší, než živoření v plechových chatrčích v městech Sierra Leone nebo v Zimbabwe.

Ukrajinci mají z ČR po roce 1990 svoji základnu pro Evropskou unii a vytvořené zázemí

To samé bude platit o gastarbeiterech z Ukrajiny, kteří se na rozvrácenou Ukrajinu nikdy nevrátí, protože
nikdy nebude na Ukrajině lepší život než v EU! Jedinou nadějí pro Česko bude, že se Ukrajinci přesunou
do jiné země EU, ale to je velmi nepravděpodobné, protože od roku 1990 si ukrajinští gastarbeiteři v
ČSFR a později v ČR vytvořili tak mohutné ukrajinské zázemí, že po více jak 30 letech se už v ČR pro
Ukrajince dokonce otevírají pobočky Ukropošty (Nova Post) a banky Ukrajincům nabízejí služby v
ukrajinštině. Naprosto nic Ukrajince nedostane zpátky na Ukrajinu, s výjimkou těch, kteří mají nebo měli
na Ukrajině lukrativní businessy a vlastní podnikání. Ano, ti se tam možná vrátí.

První kamenná pobočka ukrajinské pošty v Praze

Otázkou ale bude, jestli se budou vracet do stejné Ukrajiny, anebo do nějakého jiného prostoru, který s
Ukrajinou již nebude mít mnoho společného. Každopádně Jurečkův plán na přijímání 70 000 cizinců
každý rok na obsazení pracovních míst je cestou do pekel, je to cesta k ukro-ghettizaci velkých
českých měst. Je třeba si uvědomit, že pokud nějaká země dováží pracovní sílu, je to důsledek
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zparchantělé a mizerné práce ministrů školství, kteří namísto podpory učňovských oborů preferují
humanitní obory, pro které není zaměstnání. A problémem nejsou ani tak nízké mzdy v oboru řemesel, ale
mizerné platy v nadnárodních montovnách. Do montoven chybí tolik lidí, že se to ani nedá spočítat. Není
divu, protože tam nastává burnout velice rychle.

V Česku za posledních 10 let vzrostl počet pracujících cizinců na skoro 1 milion! A Jurečka chce dalších 70 000 každý rok!

Jenže, ta největší pecka je údaj o tom, kolik v ČR již pracuje cizinců. Podle Jurečkova ministerstva je to
přes 900 000 cizinců [2], což je 3x více než před 10 lety! Takže 10% české populace tvoří
gastarbeiteři. Více jak 776 000 jich je v pozicích zaměstnanců, zbytek jsou brigádníci, pracovníci na
dohodu a živnostníci. A v této situaci ministr Jurečka chce každý rok přijímat 70 000 dalších cizinců, což
za dalších deset let povede k tomu, že v ČR budou pracovat skoro 2 miliony cizinců! A budou pracovat za
nízké mzdy, nízké platy, ale už ne jenom na stavbách budov a silnic. Budou pracovat ve všech odvětvích
ekonomiky, ve službách, ve zdravotnictví, ve školství, na úřadech, což povede k indukci chudoby a ke
snižování reálných mezd a platů.

Jako ve Francii, jako ve Švédsku, jako v Itálii, prostě všude, kde migrace cizí pracovní síly měla snížit
pracovní náklady pro zaměstnavatele, ale nakonec to vedlo k překreslení demografického profilu velkých
měst, metropolí a městských čtvrtí. Takže 70 000 gastarbeiterů každý rok? Protože Ukrajinců je v ČR
málo? Aha, takže je jasné, na co se musí ČR připravit. Fialova vláda tak dělá z ČR druhou Francii.
Jediným rozdíl bude v tom, že v českých ulicích neuslyšíte výkřiky Alláhu Akbar, ale Slava
Ukraini! Všechno ostatní bude stejné.

Po vypuknutí protestů ve Francii dochází k rabování a k zapalování aut a
obchodů

To znamená dvojjazyčné úřady, obchody, služby, banky, školy, nemocnice. Ukrajinská ghetta a
prohlubující se nevraživost mezi Ukrajinci a domorodci. Čeho je moc, toho je příliš. Ukrajinců je v ČR
moc. Gastarbeiterů je v ČR moc. Montoven je v ČR moc. Čeho není moc, to je peněz, které Češi stále
berou za svoji práci 34 let po převratu. Třetinové a čtvrtinové mzdy v porovnání s Německem. A
proč? No, proč by montovny platily někomu více, když gastarbeiteři z ciziny jsou už 34 let se svými platy v
ČR spokojení?

Proto jim nevadí platit nejdražší elektřinu v EU, proto jim nevadí platit nejdražší potraviny v EU vůči
mzdám a s nejhorší kvalitou v EU. Vlastně je to celé jinak. Gastarbeiteři tvoří českou ekonomiku. Milion
pracujících v ČR jsou cizinci! A pořád je to málo, takže Jurečka chce dalších 70 000 každý rok!
Takže se nedivte, že v ČR ani po 34 letech se platy nepřibližují k těm německým, na rozdíl od cen
potravin, zboží, služeb a energií v ČR. Ty jsou už dávno s Německem srovnané, nebo je dokonce
převyšují. Import a indukce chudoby do ČR skrze gastarbeit ekonomiku montoven prostě ke srovnání
platů nikdy nepovede. Taková je realita!

-VK-
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